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§ 68-78, No 7 
 
§ 68 Mötet öppnas av Maria kl 19.35 
 
§ 69 Val av justerare  
Håkan och Åsa. Magnus valdes som sekreterare. 
 
§ 70 Fastställande av dagordningen 
Tillägg av punkter under § 76 övriga. 
-76a Sponsring av deltagare i exempelvis SM 
-76b Sportlovsaktivitet 
-76c Intern information till styrelsen 
 
§ 71 Föregående protokoll 
Inget att tillägga utan läggs till handlingarna. 
 
§ 72 Ekonomisk rapport. 

a) Verifikationslista, se bilaga 1. Det fortsätter att sakta gå uppåt och åt rätt håll. 
Exempelvis är arrendet betalt för i år. En medlemshöjning kommer att komma vid 
nyår. 

b) Resultatrapport och balansräkning för perioden, se bilaga 2.  
 
§ 73 Rapporter från kommittéer och sektorer 

a) HUS/Hundägarutbildningssektorn 
Vi har beslutat att sänka priserna på kurserna och hoppas på fler anmälda. Ny kurs i 
rallylydnad nybörjare ligger uppe samt en valpkurs. När som helst kommer också en kurs i 
rapport upp. Vi har också behov av en grundkurs fom november men ingen tillsatt 
instruktör än. Det börjar bli dags att planera vårens kurser snart och vi kommer kalla till ett 
nytt hus-möte senare i höst/vinter.  
Vi har haft en inspiration och förkovringskväll för instruktörerna med Maria G som var 
väldigt bra och även uppskattad.  

 



Jag funderar lite på vidare marknadsföring. Vi ska se över möjligheterna att få ut kurserna 
på sociala medier. Se om vi kan samarbeta med grann-klubbar. Vet inte vad 
Nynäshamnsposten har för möjligheter nu för tiden, förr fanns det "nytt från föreningar" 
som var gratis. Kanske lämpligt också att lägga en blänkare på förstasidan på klubbens 
hemsida att det ligger flera nya kurser ute.  
På medlemsmötet pratades det om att marknadsföra kurserna även hos Studiefrämjandet 
och vi fortsätter att se över det. 
En granne till klubben får vara med gratis på en valpkurs då vi haft olika utbyten med 
grannen. Siktar på ett evenemang den 4 december. 
 

b) Bruks/Lydnad sektorn 
DM spår nästa år i Nynäshamns närhet och i Fituna. Siktar på 20 spår.  

 
c) Agility- och Hoopper sektorn 

Agilitytävlingen gick bra och var uppskattad och ger dessutom pengar till klubben. Hooppers 
kanske blir av i vår. 

 
d) Specialsöks- och Nosework sektorn 

Medlemsmötet kom fram till att vi skulle dra ner men inte ta full paus. Maria kommer att ha 
kurs och utbilda till funktionärer som hoppas ge nyrekrytering. Sänker priset till 1500 kr och 
4ggr. Även doftprov som fler kan anmäla sig till. Maria sänker också sitt arvode. 
Tittar också på jippo någon helg då vi får låna lokaler där det blir tävling i båda grenarna. 
Även specialsökstävling 28/10 prov i Berga maskinhall och prov eventuellt 17/12 
Brandstation där det även är ett KM för Nynäsekipagen. 

 
e) Mondioring sektorn 

Vi kommer ha en sista planerad utomhusträning med fullt klädd bana, Söndag 2/10 kl 10-
15. Och vi vet, det är lydnadstävling på klubben och kommer inte använda tuta. I respekt 
till de tävlande.  
 
Under vintern är 3 pass planerade; 29Okt, 27nov, 26dec, bokats inomhus i Nykvarns 
Hundhall. Därefter blir det paus under de kallaste månaderna för att sedan dra igång till 
våren. Några kommer träna men ingen större planerad träning. Hundarna behöver paus. 

 
I september hölls på KnivstaBk, en Mondioring tävling, där vi hade 2 st tävlande från 
klubben! De samlade på sig en massa erfarenheter och kämpade på riktigt bra.  
 

f) Rallylydnad sektorn 
Här kommer en rapport från rally. 
Vi hade en rallydag på klubben den 17/9 . Det var 6 personer av 8 anmälda som kom. 
Dagen blev otroligt lyckad och det blev mersmak för deltagarna att fortsätta träna rally, så 
de bildade en träningsgrupp. 
26/9 hade vi en inbjudan om att prova på rallylydnad då detta hade efterfrågats av 
medlemmar, endast en person som kom, samt 3 personer som hade varit med på 
rallydagen. 
Ingen har visat intresse för att utbilda sig till skrivare eller tävlingssekreterare (inbjudan 
kom från distriktet och jag har förmedlat den i NBK FC grupp) 



KM kommer hållas 22/10 
Ett datum för genomgång av nya regler o.s.v. är inplanerad 30/10 kl 17.00 
 

g) IGP – 
Se skrivelse och inplanerade tävlingar. 

 
h) Hemsidan 

 
i) Anläggningen  

Nya stolparna är i gång och bytt armatur. Byte av till diodlampor runt stugan har/kommer 
genomföras. Oro för stigande elpriser finns varav allt görs för att spara el. Elementen är 
således nedsatta till 10 grader och luftvärmepumpen till 17 grader. 
 
§ 74 Övriga rapporter 
Inga övriga rapporter 
 
§ 75 Skrivelser – inga skrivelser 
Inga skrivelser 
 
§ 76 Övriga frågor 
 
        a) 
Sponsring, skall vi ha det? Det blev en lång diskussion om klubben skall ha det vid exempelvis 
SM? Vad kan då klubben kräva för motåtgärder? Är det rimligt att exempelvis få sponsring 
om man inte är aktiv som funktionär, instruktör eller på andra sätt hjälper klubben? 
Styrelsen skall se över detta och ta fram förslag som årsmöte eller medlemsmöte får ta 
ställning till. 
        b) 
Sportlovsaktiviter. Det skulle vara roligt om klubben kunde ha aktiviteter för barn och 
ungdomar under v.9. Det går troligtvis att få hjälp från studiefrämjandet i detta. Dock måste 
det finnas någon som vill och kan ta hand om detta som instruktör för barnen. Ingen finns i 
nuläget men intresse efterfrågas. 
  
§ 77 Nästa möte –  
8/11 kl 19.30 fysiskt på klubben. 
Årets sista möte blir 6 december kl 18.30 hemma hos Maria 
 
§ 78 Mötet avslutas kl 20.52 


